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Kövér László
az Országgy űlés elnöke részér

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormán y
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6 .) Korm. rendelet 48 .§ 2, 3 . pontja szerinti
feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Mit lesz az egészségüggyel az OEP megszüntetése után? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

Állítólag kb . 30 000 szerződés szűnik majd meg az Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP )
megszüntetésével . Mindez bizonytalanságban tartja az egészségügyben dolgozókat és a betegeket is .

Mindezek miatt számos kérdésre várják a választ :
• Mi lesz a háziorvosok szerz ődéseivel? Mikor és milyen összeg ű támogatást kapnak a jöv őben?
• Mi lesz a kórházak támogatásaival? Mikor és milyen összeg ű támogatást kapnak a jövőben?
• Mi alapján fognak pénzt kapni, az egészségügyi ellátást végző intézmények az egészségügyi

kasszából, ha megszüntetik az OEP-et?
• Miként változik a gyógyszertámogatás rendszere ?
• Mi lesz a közgyógyellátás rendszerével ?
• Mi lesz az egészségügyi szolgáltatásra való jogosultsággal, és az un „tb ellátásokkal”, h a

megszűnik a TB rendszer egyik fontos szervezete?
• Mi a valódi oka annak, hogy a társadalombiztosítás utolsó lábát is kirúgja a kormány ?
• Milyen gazdasági megfontolások állnak az átalakítás mögött ?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . május 27 .

Bangóné Borbély Ildikö
országgyű lési képviselő
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